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Vragen van het lid Van den Bosch (VVD) aan de Minister van Defensie over 
het bericht waarin oud-Dutchbatters vinden dat er alsnog erkenning moet 
komen van overheid, defensie en media (ingezonden 15 december 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Oud-Dutchbatters: overheid, defensie en media moeten 
alsnog met erkenning komen»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u dat één op de drie oud-Dutchbatters een actuele behoefte 
heeft aan zorg of ondersteuning? 

Vraag 3
Hoe kan het dat één op de vijf hulpbehoevende veteranen geen professionele 
hulp ontvangt, terwijl zij aangeven dat wel nodig te hebben? 

Vraag 4
Gaat u zo snel mogelijk maatwerk leveren om deze groep te helpen? 

Vraag 5
Bent u bereid ook te kijken of er bij andere groepen veteranen ook een 
dergelijke substantiële groep is die tussen wal en schip valt? 

Vraag 6
Gaat u mee in de visie van de oud-Dutchbatters dat erkenning van Defensie 
tekort schiet? 

Vraag 7
Kunt u zich er maximaal voor inzetten dat de oud-Dutchbatters adequate 
extra hulp ontvangen zonder dat zij hiervoor eerst juridische stappen moeten 
zetten? 

Vraag 8
Wat gaat u doen voor de oud-Dutchbatters die zich onvoldoende gewaar-
deerd voelen door Defensie?

1 https://nos.nl/artikel/2360594-oud-dutchbatters-overheid-defensie-en-media-moeten-alsnog-
met-erkenning-komen.html
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